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Geacht College van Bestuur,

Wij hebben als het collectief  Terecht! uw brief  gelezen en afgelopen maandag 18 mei 
besproken. Uw schrijven heeft ons erg verrast, gezien dit haaks staat op de laatste 
communicatie die heeft plaats gevonden via Mark Vlek de Coningh. Middels deze 
brief  willen wij reageren op uw verzoek om over te gaan tot ontruiming van het café. 
Bovendien lijkt het ons belangrijk een aantal zaken te verduidelijken.  

Allereerst vinden wij het opmerkelijk dat u de brief  richt aan de Nieuwe Universiteit 
Nijmegen (DNUN). DNUN claimt niet het alleenrecht op het café. Het is juist een 
open, zelf  georganiseerd collectief  dat gedragen wordt door een agglomeratie van 
verschillende organisaties. De aanname dat wij een studentenorganisatie zijn is dan 
ook incorrect. Wij zijn van mening dat u vanuit een ander uitgangspunt beredeneert. 

Ten tweede blijkt met uw schrijven dat er een ongewenste situatie is ontstaan met 
betrekking tot de communicatie. Naar aanleiding van de vergadering van woensdag 
13 mei j.l. waarin Mark Vlek de Coningh aan deelnam, zijn wij bezig een voorstel te 
schrijven in samenwerking met het USR om in te dienen bij de SNUF. Zo kunnen we 
het café Terecht! ook via de formele kanalen legitimeren. Uw tussentijdse sommering 
om op kortst mogelijke termijn te vertrekken kwam dan ook volledig onverwacht en 
wij betreuren deze gang van zaken. Deze onbetrouwbare houding legt samen met de 
overduidelijke aangedragen drogreden van de plotselinge noodzaak van werkplekken 
pijnlijk bloot dat het slechts een machtsspel is. Wij zijn nog steeds bereid om 
constructief  samen met alle betrokken partijen in dialoog te blijven. 

Nijmegen staat bekend als sociale en groene universiteitsstad die zichzelf  graag ziet als 
pionier bij verschillende maatschappelijke en duurzame vraagstukken. De Radboud 
Universiteit Nijmegen profileert zich als een plek waar ruimte is voor vernieuwende 
geluiden. Een kritisch café zoals Terecht! past heel goed in deze lange traditie. Om die 



reden denken wij dat de strikte reactie van uw College niet in de lijn ligt met de 
identiteit van de Radboud Universiteit. Er wordt helaas teveel nadruk gelegd op de 
formaliteiten en te weinig op het feit dat er met café Terecht! een bruisende 
intellectuele ontmoetingsplek is gecreëerd door betrokken studenten en docenten van 
de universiteit. Hier is ongewoon contact ontstaan, juist door de vrijheid en open 
sociale houding van de plek zelf. Wat deze plek uniek maakt is dat niet gedreven is 
door financiële motieven, carrière mogelijkheden of  andere soort beloningen maar 
juist vanuit de liefde voor Nijmegen, de Radboud Universiteit en voor wetenschap. 

De herinneringen aan het harde optreden in het Maagdenhuis van het Amsterdamse 
CvB liggen vers in al ons geheugen. In tegenstelling tot Amsterdam is dit geen 
protestactie noch een bezetting. Wij willen vertrouwen op de academische 
professionaliteit van uw College om niet dezelfde fouten te maken als in Amsterdam. 

Met bovenstaande brief  trachten wij u een genuanceerder beeld te geven van wat hier 
daadwerkelijk gebeurt. Binnen afzienbare tijd hebben honderden mensen de petitie 
tot behoud van het café getekend en de Facebookpagina geliked. Café Terecht! vervult 
een belangrijke plaats in de academische gemeenschap. Het is een multifunctionele 
plek geworden waar ruimte is om te studeren, waar lezingen worden gehouden die 
toegankelijk zijn voor iedereen en waar bovendien uniek contact wordt gelegd. Al met 
al heeft onze universiteit belang bij het bestaan van dit café. Wij zijn dan ook van 
mening dat er geen noodzaak bestaat om deze bloeiende plek op te geven. Middels 
deze brief  hopen wij u te hebben overtuigd dat café Terecht! een verrijking is van de 
Radboud Universiteit.

Hoogachtend,

 
 
Café Terecht!


